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Spørgsmål nr. S 474 
§ 20 – spørgsmål til mundtlig besvarelse den 15. januar 2025 
 

Til: Uddannelses- og forskningsministeren  

Dato: 8. januar 2025 

Stillet af: 

 

Sandra Elisabeth Skalvig (LA) 

Er det ministerens opfattelse, at den nye antichikanepolitik er tilstrækkelig til 

at sikre de studerendes tryghed på universiteterne, og tror ministeren, at 

denne tilgang er mere effektiv end at behandle overtrædelser med advarsler, 

bortvisning og politianmeldelse alt efter grovheden, som der er praksis for i 

dag på landets universiteter? 

(Spm. nr. S 474). 

 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet  
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